
Formandens beretning. 
 

Vejene 
Vi meddelte kommunen sidste år at vi ville sætte sten op i krydsene, da skraldebilerne kom længere og 
længere ind på græsarealet. Vi ønsker ikke at de ødelægger vores drænbrønde. Derfor har vi lagt sten på 
Ørnevej og malet dem hvide.  
Der er desværre stadig nogen som ikke har forstået at farten laver huller i vejen. Derfor overvejer vi at 
sætte større 20 km skilt op ved indkørslerne, i håb om at de sidste vil vågne op.  
På Søparksvej har vi et forsøg, hvor vi har smidt salt på grusvejene for at se om det støver mindre. Det viser 
sig at have en gavnlig effekt, og derfor vil vi udvide det til Lupinvej og Ørnevej.  
 

Parcellerne 
Ved gennemgang af området, har vi igen sendt besked ud til de grundejere der ikke klipper deres buske ind. 
Problemet er hvis det breder sig, kan rødder ødelægge græsrabatterne. Ved tværvejene, hvor vi har 
passager ind til fællesstien, skal der være en 3 m passage. Derfor skal man sørge for at klippe buskene ind 
her.  
 

Engområdet  
Det er kommunen der ejer engstykket. Vi slår græsset på stierne, så det er muligt at komme ned til 
badebroen. Kommunen har hidtil slået halvdelen af arealet hvert efterår, for at holde buske og træer nede.  
Det er også kommunen der skal oprense vores 4 udløb fra de dræn der fører igennem vores område. Vi har 
sat stolper op, så det er nemt at se hvor de er.  
 

Ordensregler. 
Når I lejer jeres huse ud, eller har håndværkere gående, er det vigtigt at I fortæller dem om vores 
ordensregler. I kan finde dem på vores hjemmeside. Indimellem oplever vi ”støjforurening”.  
Naturligvis er det i orden at holde en havefest en gang imellem.  
 
Det er stadig ikke tilladt at færdes rundt i området med løse hunde. Sørg for at holde dem i snor. Det er 
ingen undskyldning, at man tror der er styr på hunden. Hvis de får færden af et rådyr, og så har man ikke 
længere styr på dem.  
 

Badebroen 
Sidste år købte vi en ny ponton. Den er noget lettere end den gamle. I morgen lørdag, vil vi sætte den ud, så 
hvis I har tid, kan vi godt bruge en ekstra hånd. Der har været nogle løse brædder på broen, men de er 
skuet i igen.  
 

Bestyrelsen 
Vi må forvente at der kommer til at ske en udskiftning i bestyrelsen de næste par år. Vi har siddet i nogle år, 
og trænger til en afløsning. Vi opfordrer medlemmerne til at overveje om ikke de kunne tænke sig at få 
indflydelse på hvad der sker i vores område. Det er ikke en meget tidskrævende opgave. Vi holder 4-5 
bestyrelsesmøder om året. Enten privat i Københavns området, eller i sommerhuset, afhængig af årstiden. 
De største opgaver er vejene, hjemmesiden, regnskab og badebroen. 
 
 


